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VAATLER SEÇiMDEN SONRA UNUTULDU
Vakfıkebir İlçesinin tek yaylası olan Karadağ Yaylasının yolunun asfaltlama çalışmaları Mayıs ayında başlamıştı.
28 Mayıs 2023 genel seçimlerine kadar hızlı bir şekilde devam eden çalışmalar maalesef seçimden sonra unutuldu.

VALi YILDIRIM VAKFIKEBiR'i ZiYARET ETTi
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, ilçe ziyaretleri kapsamında Vakfıkebir Kaymakamlığını ve Belediye'yi 32 yıl sonra Vali olarak ziyaret etti.

EÐÝTÝM, BÝR MEMLEKET MESELESÝDÝR
2023-2024 Eğitim ve Öğretim yılı ilköğretim Haftası Vakfıkebir
Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulunda yapılan programla kutlandı.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Sadık AYDIN 2'de

umhuriyet Halk Partisi (CHP) 

CTrabzon Milletvekili Sibel Suiçmez 
beraberinde CHP Vakfıkebir İlçe 

Başkanı Olcay Bahadır ve yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte Karadağ Yaylasına 
giderek yala sakinleri ile bir araya 
geldiler. Yayla yolunun neden 
tamamlanmadığı hakkında bilgi aldılar. 
Vatandaşlar Seçim öncesi yapılacağı 
konusunda söz verilen yolun seçim 
sonrası ise durdurulduğunu söylediler. 
Yayla sakinleri seçim öncesi oy alabilmek 
için yolun tamamının yapılacağını söz 
veren yetkililer, seçim sonrası verdikleri 
vaatlerin maalesef arkasında durmadılar 
diyerek tepkilerini dile getirdiler. 

GÜLÞAN ERTÜRK'Ü
EBEDiYETE UÐURLADIK
Vakfıkebir ilçemizin sevilen esnaflarından Erol Ertürk'ün kızı
Gülşan Ertürk (38), sevenlerinin gözyaşları arasında toprağa verildi. 

akfıkebir Hükümet Konağı 

Vgirişinde Kaymakam Dr. 
Hacı Arslan Uzan, Belediye 

Başkanı Muhammet Balta ve 
kurum amirleri tarafından Temmuz 
1991 ile Eylül 1991 yılları arasında 
kaymakam adayı olarak göreve 
başladığı Vakfıkebir 
Kaymakamlığına 32 yıl sonra Vali 
olarak gelen Vali Yıldırım, 
Kaymakam Dr. Hacı Arslan Uzan 
ve ilgililerle bir araya gelerek 
toplantı yaptı. İlçede yürütülen 
yatırımlar ve çalışmalar hakkında 
brifing aldı.

KAYMAKAM UZAN,ÖMER
iLE YAKINDAN iLGiLENDi
Adı Ömer Şafak, Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulu birinci sınıf öğrencisi, annesi Tuğba
Şafak tarafından eğitim ve öğretimde yaşıtlarından geri kalmasın diye her gün okula getiriliyor.

> Sadık AYDIN 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

İlköğretim Haftası nedeniyle 
Vakfıkebir İlçe Hükümet Konağı 
önünde bulunan Atatürk Anıtına 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Ahmet 
Altın ve öğretmenler tarafından 
çelenk sunumuyla başladı. Hafta 
dolayısıyla ikinci program 
Kemaliye Adnan Demirtürk 

ilkokulumuzda yapıldı. 
“İLKÖĞRETİMİN ÖNEMİ 
YADSINAMAZ BİR 
GERÇEKTİR”
Saygı Duruşu ve İstiklal 
Marşının okunmasından sonra 
Öğretmen Melike Bahadır 
öğretmenler adına konuşma 

yaptı. Bahadır Konuşmasında; 
eğitim sağlam temeller üzerinde 
kurulmasında ve kişilerin ileri 
yaşlardaki başarılarında 
ilköğretimin önemi yadsınamaz 
bir gerçektir. Çağımızda bilgi 
hem çok çeşitlendi, hem de 
ulaşılması çok kolay hale geldi. 



C
umhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Trabzon 
Milletvekili Sibel Suiçmez 

beraberinde CHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Olcay Bahadır ve 
yönetim kurulu üyeleri ile birlikte 
Karadağ Yaylasına giderek yala 
sakinleri ile bir araya geldiler. 
Yayla yolunun neden 
tamamlanmadığı hakkında bilgi 
aldılar. Vatandaşlar Seçim 
öncesi yapılacağı konusunda 
söz verilen yolun seçim sonrası 
ise durdurulduğunu söylediler. 
Yayla sakinleri seçim öncesi oy 
alabilmek için yolun tamamının 
yapılacağını söz veren yetkililer, 
seçim sonrası verdikleri vaatlerin 
maalesef arkasında durmadılar 
diyerek tepkilerini dile getirdiler. 

“İHMAL Mİ, MANİPÜLASYON 
MU?”
CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır ise yaptığı 
açıklamada; “Karadağ Yaylası 
Yolunda Seçim Sonrası 
Çalışmalar Durdu: İhmal mi, 
Manipülasyon mu? Son seçimler 
öncesinde Karadağ Yaylası 
yolunda gerçekleştirilen 
asfaltlama çalışmaları, maalesef 
seçim sonrası durma noktasına 
geldi. Bu durum, halkın gözünde 
ciddi bir ihmal veya 
manipülasyon şüphesine yol 
açıyor. Asfaltlama çalışmalarının 
seçim öncesinde başlamış 
olması, halka umut vermişti. 
Yıllardır bakımsız kalan bu yol, 
turistik bir cazibe merkezi olan 

Karadağ Yaylası'na kolay erişim 
sağlayacak ve bölgenin 
ekonomisine olumlu katkıda 
bulunacaktı. Ancak, seçim 
sonrası çalışmaların durması, 
halkın güvenini sarstı. Bu 
durumda akla şu sorular geliyor: 
*Seçimler öncesinde yapılan 
çalışmalar sadece oy almak için 
mi gerçekleştirildi? 
*Halkın beklentileri seçim 
sonrası bir kenara mı atıldı? 
*Yolun tamamlanmamasının 
önünde ne gibi engeller var?
*Bakan Bey seçim öncesi 
Vatandaşı Uyuttu, Yolu unuttu 
mu?
Yolun tamamlanmaması, bölge 
halkının günlük yaşamını 
etkilemekte ve turizm 

potansiyelini sınırlamaktadır. 
Yolun bozuk olması, araçlarda 
hasarlara neden olmakta ve 
seyahat sürelerini uzatmaktadır. 
Ayrıca, bölgeye ziyarete gelen 
turistlerin yolculuk deneyimi 
olumsuz etkilenmekte ve bu 
da bölgenin turizm gelirlerini 
azaltmaktadır. Yetkililer, seçim 
öncesinde verilen sözleri 
unutmamalı ve halkın 
beklentilerini ciddiyetle ele 
almalıdır. İnsanların güvenini 
kazanmak için şeffaf bir 
şekilde yolun tamamlanması 
ve sorunun çözülmesi 
gerekmektedir. Aksi takdirde, 
halkın tepkisi artacak ve 
sorumluların hesap vermesi 
kaçınılmaz olacaktır. Karadağ 

Yaylası yolunda yaşanan bu 
durum, sadece bir yolun 
durması değil, aynı zamanda 
halkın güvenini ve demokratik 

süreçlere olan inancını 
zedeliyor. Seçim dönemlerinde 
yapılan vaatlerin sadece oy 
alma amaçlı olduğuna dair bir 
algı oluşuyor. Bu da toplumun 
siyasi sürece olan katılımını ve 
umutlarını azaltıyor. Sonuç 
olarak, Karadağ Yaylası yolunda 
seçim sonrası çalışmaların 
durması, ciddi bir eleştiri ve soru 
işaretlerini beraberinde 
getirmektedir. Yetkililerin, halkın 
beklentilerini göz ardı etmeden 
ve sorunu çözmek için gerekli 
adımları atarak güveni yeniden 
tesis etmeleri gerekmektedir. 
Aksi takdirde, bu tür durumlar 
demokrasiye olan inancı zedeler 
ve halkın hayal kırıklığına 
uğramasına neden olur dedi.”
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İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
buyuklimanpostasi@gmail.com

0533 495 07 20

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1040
: 19.09.2023

Alper Özkan KARAGÖL

VAATLER SEÇiMDEN SONRA UNUTULDU
Vakfıkebir İlçesinin tek yaylası olan Karadağ Yaylasının yolunun asfaltlama çalışmaları Mayıs ayında başlamıştı.
28 Mayıs 2023 genel seçimlerine kadar hızlı bir şekilde devam eden çalışmalar maalesef seçimden sonra unutuldu.

19.09.2023

EĞİTİM, BİR MEMLEKET MESELESİDİR
2023-2024 Eğitim ve Öğretim yılı ilköğretim Haftası Vakfıkebir Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulunda yapılan programla kutlandı.

İ
lköğretim Haftası nedeniyle 
Vakfıkebir İlçe Hükümet 
Konağı önünde bulunan 

Atatürk Anıtına İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın ve 
öğretmenler tarafından çelenk 
sunumuyla başladı. Hafta 
dolayısıyla ikinci program 
Kemaliye Adnan Demirtürk 
ilkokulumuzda yapıldı. 
“İLKÖĞRETİMİN ÖNEMİ 
YADSINAMAZ BİR 
GERÇEKTİR”
Saygı Duruşu ve İstiklal 
Marşının okunmasından sonra 
Öğretmen Melike Bahadır 
öğretmenler adına konuşma 
yaptı. Bahadır Konuşmasında; 

eğitim sağlam temeller üzerinde 
kurulmasında ve kişilerin ileri 
yaşlardaki başarılarında 
ilköğretimin önemi yadsınamaz 
bir gerçektir. Çağımızda bilgi 
hem çok çeşitlendi, hem de 
ulaşılması çok kolay hale geldi. 
Teknoloji ve iletişimin 
gelişmelerini olumlu 
değerlendirip, 
olumsuzluklarından uzak 
kalabilmek ancak iyi bir eğitim ile 
sağlanır. Gelecek, eğitimle 
biçimlenip değişecek ve bu 
değişimin a dan z ye kadar her 
şeyi etkileyecektir.  İşte bu gün 
hep birlikte, geleceği 
biçimlendirecek, dünyayı 

değiştirecek, Türkiye'nin aydın 
insanları olacak, değerli 
öğrencilerimiz için çalışmaya 
başlıyoruz. Sizlerin başarısı 
Cumhuriyetimizin, Türkiye'mizin 
temellerini daha da 
sağlamlaştıracak ve ülkemizin 
geleceği umut dolu olacaktır. Bu 
umudun yeşermesinde, 
hayalden gerçeğe ulaşmasında 
öğretmenlerin gayreti, sabrı, 
azmi asla unutulmamalı dedi.
“EĞİTİM, BİR MEMLEKET 
MESELESİDİR”
İlçe Milli Eğitim Müdürü Ahmet 
Altın, öğrenciler, öğretmenler ve 
velilere seslendiği 
konuşmasında şu ifadelere yer 

verdi;  Eğitim, bir toplumun 
geleceğini belirleyen bir süreç, 
bir memleket meselesidir. 
Başöğretmenimiz Mustafa 
Kemal Atatürk'ün ifade ettiği gibi 
"Eğitimdir ki bir milleti ya özgür, 
bağımsız, şanlı, yüksek bir 
topluluk halinde yaşatır ya da 
esaret ve sefalete terk eder." Bu 
düşünceden yola çıkarak, 
Ülkemizi muasır medeniyetler 
seviyesinin üstüne taşıyacak 
olan, Bakanlığımızın ortaya 
koyduğu 2023 hedefleri ve 2053, 
2071 vizyonuyla buluşturacak 
olan temel unsur da yine 
eğitimdir.
Sevgili öğrenciler,  Okulda; 

yöneticilerimiz, öğretmenlerimiz, 
yardımcı hizmetli personellerimiz 
sizlerin geleceği için 
hazırlıklarını yaparak sıcak bir 
yuva hazırlamıştır. Bu yuva 
gelecekteki yaşamınızın ve 
mutluluğunuzun hazırlayıcısıdır. 
Sizlere düşen başta 
öğretmenlerimizin sizlere 
aktardığı bilgileri ve öğütleri 
özümsemek ve uygulamak 
olacaktır. Sizlerin de gözlerinde, 
okula başlamanın heyecanını, 
sevincini, ışıltısını görüyor, bu 
ışıltıyı hiç kaybetmemenizi 
diliyorum. Velilere seslenen 
Müdür Altın, Öğretmenlerin, 
çocuklarımızın daha iyi 
yetişmesinden başka amacı ve 
sevinci olamaz. Mevlana'nın 
dediği gibi:"Aynı dili konuşanlar 
değil, aynı duyguyu paylaşanlar 
anlaşabilir." sizlerle bizlerin 
paylaştığı aynı duygu 
çocuklarımızı güzel bir geleceğe 
hazırlamaktır. Okul yönetimiyle, 
öğretmenlerimizle ve diğer 
velilerimizle işbirliği yapınız, 
çocuklarımızın sorunlarını 
paylaşınız. Okul yönetimlerinin 
ve öğretmenlerimizin sizlere 
olan görüş ve önerileri ilimin, 
bilimin ve tecrübenin ışığında 
olduğundan emin olunuz. Yeni 
eğitim yılında sizlerin de 
desteklerinizi yanımızda 

görmekten mutluluk duyacağız. 
Değerli Öğretmenlerim, Büyük 
önderin belirttiği gibi “Fikri hür, 
vicdanı hür, irfanı hür nesiller” 
yetiştirmenin görev ve 
sorumluluğu içinde davranınız. 
Özverili çalışmalarınızla onları 
bilgi, beceri, tutum ve değerlerle 
donatacağınıza inancımız 
tamdır. Bu zor fakat kutsal 
görevinizde hepinize başarılar 
diliyorum. Sağlıklı, huzurlu ve 
mutlu bir öğretim yılı geçirmenizi 
temenni ediyorum. 
Tören dördüncü sınıf 
öğrencilerinin birinci sınıf 
öğrencilerine çiçek takdiminden 
sora şiir, birinci Sınıf 
öğrencilerinin şarkısının 
ardından halk oyunları gösterisi 
ile sona erdi.

Ahmet ALTIN
İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürü
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VALi YILDIRIM VAKFIKEBiR'i ZiYARET ETTi
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, ilçe ziyaretleri kapsamında Vakfıkebir Kaymakamlığını ve Belediye'yi 32 yıl sonra Vali olarak ziyaret etti.

akfıkebir Hükümet 

VKonağı girişinde 
Kaymakam Dr. Hacı 

Arslan Uzan, Belediye Başkanı 
Muhammet Balta ve kurum 
amirleri tarafından Temmuz 
1991 ile Eylül 1991 yılları 
arasında kaymakam adayı 
olarak göreve başladığı 
Vakfıkebir Kaymakamlığına 32 
yıl sonra Vali olarak gelen Vali 
Yıldırım, Kaymakam Dr. Hacı 
Arslan Uzan ve ilgililerle bir 
araya gelerek toplantı yaptı. 
İlçede yürütülen yatırımlar ve 
çalışmalar hakkında brifing aldı.

“VALİ YILDIRIM, KAYMAKAM 
ADAYI OLARAK BAŞLADIĞI 
VAKFIKEBİR İLÇESİNİ 
ZİYARET ETTİ”
Vali Yıldırım 32 yıl önce göreve 
kaymakam adayı olarak 
başladığı, ilçe kaymakamlığında 
yazı işlerinde göreve başlayan 
ve daha sonra Kaymakamlık 
yazı işleri müdürlüğünden 
geçen ay emekli olan Şifa 
Karadeniz ile karşılaşmasında 
duygulu anlar yaşandı. Vali 
Yıldırım, bir süre Şifa Karadeniz 
ile sohbet ederek anılarını 
tazelediler.

Vali Yıldırım, daha sonra 
Kaymakam Dr. Uzan 
beraberliğinde Vakfıkebir 
Belediyesini ziyaret ederek 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta'dan ilçedeki çalışmalar ve 
projeler hakkında bilgi aldı. 
Belediyeye gelişinde Başkan 
Balta ve kısım amirleri 
tarafından karşılanan Vali 
Yıldırım'a Belediye Başkanı 
Muhammet Balta tarafından 
“Osmanlı Belgelerinde 
Vakfıkebir” ile “Hicranlı Yıllarda 
Büyükliman” adlı ilçe tarihini 
anlatan kitaplar takdim edildi.

GÜLŞAN ERTÜRK'Ü
EBEDiYETE UĞURLADIK
Vakfıkebir ilçemizin sevilen esnaflarından Erol Ertürk'ün kızı
Gülşan Ertürk (38), sevenlerinin gözyaşları arasında toprağa verildi. 

akfıkebir ilçemizin 

Vsevilen esnaflarından 
Erol Ertürk'ün kızı 

Gülşan Ertürk (38), yıllardır 
mücadele ettiği hastalığa 
yenik düştü.  Merhume 
Gülşan Ertürk'ün Cenaze 
namazı 15 Eylül 2023 Cuma 
günü Cuma namazına 
müteakiben Vakfıkebir İlçesi 
Merkez Yeni Camiinde İlçe 

Müftüsü Şükrü Küçük 
tarafından kıldırılan cenaze 
namazının ardından 
Güneyköy Mahallesi'ndeki 
aile kabristanlığında 
sevenlerinin gözyaşları 
arasında toprağa verildi. 
Merhume Gülşan Ertürk'e 
Allah'tan rahmet, kederli 
ailesine ve sevenlerine 
başsağlığı diliyoruz. 

dı Ömer Şafak, Kemaliye 

AAdnan Demirtürk İlkokulu 
birinci sınıf öğrencisi, 

annesi Tuğba Şafak tarafından 
eğitim ve öğretimde yaşıtlarından 
geri kalmasın diye her gün okula 
getiriliyor. İlköğretim haftası 
kutlamalarında İlçe Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan da Ömer ile 
yakından ilgilenerek okul Müdürü 
Rahmi Durmuş, sınıf öğretmeni 
Nermin Türkyılmaz ve annesi 
Tuğba Şafak'tan durumu 
hakkında bilgiler aldı.
“ÖMER'DE BİRİNCİ SINIFA 

BAŞLADI!”
Eğitimin eşitliğinden yararlanmak 
istediğini belirten anne Tuğba 
Şafak, Oğlum Ömer, eğitiminden 
geri kalmasın diye her gün okula 
getiriyorum. Anlama ve 
algılamasında bir problem 
olmadığını özellikle öğretmeni 
Nermin Hanım söylüyor. Çabuk 
kavrayabilen ve öğrenmeye 
meyilli bir öğrenci. Elimden 
geldiğince öğrenimini 
sürdüreceğim dedi.
Ömer Şafak'ın öğretmeni Nermin 
Türkyılmaz, arkadaşları Ömer'i 

çok sevdiğini ve hatta yanından 
hiç ayrılmadıklarını belirterek 
arkadaşları ile çabuk 
kaynaştığını söyledi. Ömer'in 
birinci sınıftan önce ana sınıfı 
deneyimi oldu. Çok akıllı bir 
çocuk, okumayı erken 
başlayacağını özellikle hemen E 
harfini tanıdı ve çok güzel yazı 
yazıyor. Ömer'imiz tabi ki her 
zaman korunmaya ve yardıma 
muhtaçlı olarak hayatını 
sürdürebiliyor.  Onun için 
elimizden gelenin fazlasını 
yapmak için de uğraşacağız.

KAYMAKAM UZAN,ÖMER
iLE YAKINDAN iLGiLENDi
Adı Ömer Şafak, Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulu birinci sınıf öğrencisi, annesi Tuğba
Şafak tarafından eğitim ve öğretimde yaşıtlarından geri kalmasın diye her gün okula getiriliyor.
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Atatürk Köşkü'nü adına 
yakışır hale getirmek için 
çok geniş kapsamlı 

çalışma yürüttüklerini belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Atatürk 
Köşkü, 29 Ekim'de yani 
Cumhuriyetimizin 100. yılında 
bütünüyle tamamlanmış olacak 
ve hizmete açılacak. 
Cumhuriyetimizin 100. yıl 
resepsiyonunu Atatürk 
Köşkü'nün bahçesinde vermeyi 
planlıyoruz. Türkiye 
Cumhuriyeti'nin kuruluşunun 
100'üncü yıl dönümünde 
Trabzon'dan güçlü bir ses 
vereceğiz” dedi.  
 Cumhuriyetimizin kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
1924 ve 1930 yıllarında 
Trabzon'u teşriflerinde 
ağırlandığı, 1937 yılı 
ziyaretinde ise konakladığı ve 
içerisinde vasiyetini yazdığı 
Atatürk Köşkü, önemiyle 
mütenasip hale getirilmek 
üzere 20 Eylül 2022 tarihinde 
ziyarete kapatılarak 
restorasyon çalışmalarına 
başlanmıştı. Atatürk Köşkü'nü 
adına yakışır hale getirmek 
istediklerini her fırsatta dile 
getiren Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
restorasyon çalışmalarını da 
sık sık yerinde inceliyor. 
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'la 
birlikte Atatürk Köşkü'ne giden 
Başkan Zorluoğlu, son durumu 
yerinde gördü. Basın 
mensuplarının da ilgi gösterdiği 
inceleme sırasında, 
çalışmalardan memnun kalan 
Başkan Zorluoğlu, yürütülen 
süreçle ilgili Vali Yıldırım'a 
detaylı bilgi verdi.
“RESTORASYON GELECEK 
HAFTA FİZİKİ ANLAMDA 
TAMAMLANACAK”
İncelemelerinin ardından 
gazetecilere açıklamalarda 
bulunan Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, “Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün 1924 ve 1930 
ziyaretlerinde ağırlandığı, 
1937'deki son teşriflerinde de 

misafir edildiği Atatürk 
Köşkü'nü geçtiğimiz sonbahar 
itibarıyla büyük bir 
restorasyona tabi tutmuştuk. 
Uzmanlar tarafından çok 
ayrıntılı bir proje hazırlanmıştı. 
Kurulun onayından sonra da 
buradaki restorasyon 
çalışmalarına başlamıştık. Tabii 
ki restorasyonun daha kısa 
zamanda bitebileceğini 
düşünüyorduk ancak açtıkça 
aslında bu restorasyon ve 
onarımın ne kadar elzem 
olduğunu da bir kere daha 
görmüş olduk. Hakikaten ahşap 
iskelet bütün unsurları ile artık 
neredeyse elden çıkmak 
üzereymiş. Dolayısıyla bu 
büyük onarım ve restorasyon 
ile birlikte burada 
arkadaşlarımız neredeyse 1 
yıldır adeta iğne ile kuyu 
kazacak anlayışta hareket 
ettiler ve çok büyük bir mesafe 
katedildi. İnşallah önümüzdeki 
hafta sonu itibarıyla buradaki 
restorasyon fiziki anlamda 
tamamlanmış olacak. Atatürk 
Köşkü, bu restorasyon ile 
birlikte çok uzun yıllar herhangi 
bir yeni tadilata ihtiyaç 
duymadan, şehrin gurur ve 
turizm anlamında önemli bir 
destinasyonu olarak burada 
inşallah devam etmiş olacak” 
dedi.
“TEFRİŞ MALZEMELERİ 
ANKARA'DA UZMANLAR 
TARAFINDAN YENİLENDİ”
Bu restorasyonu daha 
öncekilerden ayıran bazı 
özellikler olduğunu da belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Bir tanesini 
çok geniş kapsamlı hali ile en 
büyük restorasyondur. Diğeri 
de çok uzun zamandır hiç el 
değdirilmemiş içerisindeki 
mobilyalar, halılar, perdeler, 
avizeler dolayısıyla burada aynı 
zamanda bütün tefriş 
malzemelerini biz toparladık. 
Bunları Ankara'ya gönderdik. 
Ankara'da yine uzman ellerde 
çok güzel tadilatlar, tamiratlar 
yapıldı. Onların da bir bölümü 
gerçekten artık kullanılamaz 

hale gelmişti. Aynı zamanda 
bazı eksik mobilyaları da 
benzer replika şeklinde 
tamamlattık. Önümüzdeki hafta 
tadilat işleri tamamlanınca tefriş 
malzemeleri Ankara'dan tekrar 
gelecek ve onları da 
yerleştireceğiz” diye konuştu.
“100. YIL RESEPSİYONUNU 
ATATÜRK KÖŞKÜ'NDE 
VERMEYİ PLANLIYORUZ”
Atatürk Köşkü'nün 
bahçesindeki eksiklikleri de 
tamamladıklarını da dile getiren 
Başkan Zorluoğlu,  “Bahçede 
de epey bir tadilat yapıldı, 
yapılmaya devam ediyor. 
Netice itibarıyla burası 29 Ekim 
tarihinde yani Cumhuriyetimizin 
100. yılında bütünüyle 
tamamlanmış olacak ve o gün 
yeniden Trabzonlu 
hemşehrilerimiz ve Trabzon'a 
gelen ziyaretçilerin hizmetine 
açılacak. Sayın Valimiz ile de 
daha önce görüşmüştük bugün 
de yerinde görme imkânı buldu. 
Kendisine teşekkür ediyoruz. 
Nasip olursa Cumhuriyetimizin 
100. yıl resepsiyonunu Atatürk 
Köşkü'nün bahçesinde vermek 
istiyoruz. Türkiye 
Cumhuriyeti'nin kuruluşunun 
100'üncü yıl dönümünü 
Trabzon'dan güçlü bir şekilde 
duyuracağız. Emeği geçen 
arkadaşlara teşekkür ediyoruz. 
İnşallah açılışında tekrar bir 
arada olmak üzere siz kıymetli 
basın mensuplarımıza da 
teşekkür ediyoruz” şeklinde 
konuştu.
“VALİ YILDIRIM'DAN 
BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR”
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım ise 
yaptığı değerlendirmede “Ulu 
Önder Atatürk'ün ilimizi ilk 
teşriflerinin 99'uncu yıl dönümü. 
Atatürk Köşkü de  Atatürk'ün 2 
defa ağırlandığı ve 1937 yılında 
da misafir edildiği bir köşk. 
Tarihini bilmeyen milletler 
yarınlarından emin olamazlar. 
Tarihi bilebilmemiz içinde tarihi 
varlıklarımızı korumak 
mecburiyetindeyiz. 3 defa 
ilimizi teşrif eden Atatürk'ün 
bize bırakmış olduğu böyle bir 
köşkü ihya eden başta Trabzon 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Murat 
Zorluoğlu'na ve burada görev 
alarak en güzel şekilde aslına 
uygun bir vaziyete getiren 
değerli restorasyon 
çalışanlarına teşekkür 
ediyorum. 100. yıla denk 
getirilmiş olması önemli ve 
hepimizi gururlandıracak bir 
durumdur. İnşallah 29 Ekim 
Cumhuriyet Resepsiyonu bu 
köşkte veririz. Bunu da özlemle 
bekliyoruz. O gün bu önemli 
köşkü inşallah hep birlikte tam 
bitmiş hali ile göreceğiz” 
ifadelerini kullandı.

ATATÜRK KÖŞKÜ CUMHURİYETİN
100. YILINA HAZIRLANIYOR
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Atatürk Köşkü'nde
yürütülen restorasyon çalışmalarının her anıyla yakından ilgilenmeye devam ediyor. 
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BEŞİKDÜZÜ MYO YÖNETİMİ BASINLA BULUŞTU
Trabzon Üniversitesi Beşikdüzü Meslek Yüksekokulu Müdürü Dr. Öğretim Üyesi Ertuğrul
Karoğlu, Büyükliman bilgesindeki basın mensuplarıyla sabah kahvaltısında bir araya geldi.

r. Öğretim Üyesi Ertuğrul 

DKaraoğlu ve ekibinin 
basın mensuplarını 

arayarak “sizleri çay içmeye ve 
simit yemeye davet ediyorum” 
ifadesinden çok etkilendiklerini 
ve memnun olduklarını ifade 
eden basın mensupları nazik 
davetlerinden dolayı okul 
müdürü Ertuğtul Karoğlu'na 
teşekkür ettiler.
“BU ORGANİZASYONLARI 
GELENEKSEL HALE 
GETİRMEK İSTİYORUZ”
Beşikdüzü Meslek Yüksek 
Okulu yerleşkesinde bulunan 
okulun salonunda düzenlenen 
kahvaltıya bölgedeki medya 
mensuplarının iştirak 
etmesinden büyük memnuniyet 
duyduğunu ifade eden Okul 
Müdürü Karoğlu, medya 
mensuplarıyla bir süre sohbet 
etti. Karoğlu,  bu kahvaltıyı 

geleneksel hale getirmek 
istediklerini belirterek, 2 Ekim 
2023 tarihinde açılacak 
Beşikdüzü Meslek 
Yüksekokulu'nun yurt 
sorununun olmadığının altını 
çizdiği konuşmasında, 
açıklamasını şöyle sürdürdü.  
“Yurtlarımız 4 tane 
yüksekokulun yurt sorununu 
karşılayacak kapasitede. Bu 
konuda bir sıkıntımız yok. 2023-
2024 eğitim-öğretim yılı itibariyle 
okulumuzda 5 bölüm, 6 program 
var. 349 kayıtlı öğrenci ile yüzde 
yüz doluluk oranına ulaştık. 
Okulumuzda 500-600 aktif 
öğrenci eğitim-öğretim görüyor. 
“BEŞİKDÜZÜ'NE FAKÜLTE 
YAKIŞIR”
Şuan okulumuzda 4 bölüm 
açılsa başka bir binaya ihtiyaç 
duymadan eğitim-öğretime 
devam edebiliriz. Beşikdüzü'ne 

fakülte yakışır. Bunun için de 
altyapısı hazır. Yeter ki; buraya 
fakülte verilsin. Fakülte verilirse 
benim müdürlüğüm düşer. 
Düşsün hiç önemli değil. Yeter 
ki; Beşikdüzü fakülteye 
kavuşsun” dedi. Konuşmasının 
son bölümünde katılımlarından 
dolayı medya mensuplarına 
teşekkür etti.
“BEŞİKDÜZÜ MYO 
ÖĞRENCİLERİNİ BEKLİYOR”
Beşikdüzü MYO1992 yılında 
KTÜ-Beşikdüzü Meslek Yüksek 
Okulu olarak kurulan,  2018 
yılında Trabzon'un ikinci 
Üniversitesi olan Trabzon 
Üniversitesine bağlanarak 5 
bölüm 6 programda toplam 
1080 öğrencisi, 26 öğretim 
üyesi ile 2023-2024 eğitim ve 
öğretim yılı hazırlıkları 
tamamlanarak öğrencilerini 
bekliyor.

Şalpazarı Kaymakamı Zekeriya 
Murat Şahan'ın bir önceki 
Cumhurbaşkanlığı kararnamesi 
ile Iğdır Vali Yardımcılığına 
atanmasıyla boşalan Şalpazarı 

Kaymakamlığı'na 108. Dönem 
kaymakamlık kursunu 
başarıyla tamamlayan Semih 
Memiş atandı. Kaymakam 
Memiş ilerleyen günlerde yeni 
görevine başlayacak.
KAYMAKAM SEMİH MEMİŞ 
KİMDİR?
1995 yılında Bayburt Merkeze 
bağlı Ortaçımağıl Köyü 
doğumlu olan Kaymakam 
Semih Memiş; ilk, orta ve lise 
tahsilini Bayburt'ta tamamladı. 
2014-2019 yılları arasında 
lisans eğitimini Gazi 
Üniversitesi İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi, Siyaset 
Bilimi ve Kamu Yönetimi 
Bölümünde tamamladı. 2019 

yılında İçişleri Bakanlığının 
açmış olduğu Kaymakamlık 
Sınavını kazanarak Bayburt 
Valiliği Kaymakam Adayı olarak 
Mülki İdare Amirliği mesleğine 
intisap etti. İl merkez stajı 
sonrası sırasıyla 
Diyarbakır/Ergani ve 
Mardin/Artuklu ilçelerinde 
Kaymakam Refikliği stajını 
tamamladı. İçişleri 
Bakanlığı'nın 02.02.2021 tarihli 
atama onayı ile Seydiler 
Kaymakam Vekili olarak atanan 
Kaymakam Semih Memiş bu 
görevinin ardından son atama 
karaları ile 15 Eylül 2023 tarihi 
itibariyle Trabzon İli Şalpazarı 
ilçe kaymakamı olarak atadı.

ŞALPAZARI KAYMAKAMLIĞINA
SEMİH MEMİŞ ATANDI
Şalpazarı Kaymakamı Zekeriya Şahan'ın Iğdır Vali Yardımcılığı görevine
atanması ile boşalan kaymakamlık görevine Kaymakam Semih Memiş atandı. 

MACARİSTAN'DA KARDEŞLİK VURGUSU
'Şehzadeler Şehri' Trabzon'da doğup büyüyen cihan padişahı Kanuni Sultan Süleyman, vefatının 457. yıl
dönümünde Macaristan'da anıldı. Trabzon Büyükşehir Belediyesinden anma törenine katılan heyet,
Türkiye ve Macaristan'ın tarihten gelen güçlü bağlara sahip olduğunu belirterek kardeşlik vurgusu yaptı.

smanlı İmparatorluğu'nun 

Oen uzun süre tahtta kalan 
padişahı Kanuni Sultan 

Süleyman Han ve Macar 
komutan Zrinyi Miklos için 
Macaristan'ın Zigetvar 
kentindeki Türk-Macar Dostluk 
Parkı'nda anma töreni 
düzenlendi. Törene Türkiye 
Cumhuriyeti Macaristan 
Büyükelçisi Gülşen Karanis 
Ekşioğlu, Hırvatistan 
Cumhuriyeti Macaristan 
Büyükelçisi Dr. Mladen Andrliç, 
Hırvatistan Cumhuriyeti Pécs 
Baş Konsolosu Drago Horvat, 
Zigetvar Belediye Başkanı Dr. 
Peter Vass,  TİKA -Türk İşbirliği 
ve Koordinasyon Ajansı'nın 
Budapeşte'deki Program 
Kordinasyon Büro Yönetici Elif 
Türkislamoğlu, Millî Kamu 
Servisler Üniversitesi'nden 
Tuğgeneral Dr. Péter Lippai, 
Macar Bilim Akademisi Bölüm 
Başkanı Prof. Dr. Norbert Pap, 
Emniyet Müdürü Dr. Attila Arato, 
Antalya Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Meclis 
Üyesi Mustafa Bayındır, Kültür 
ve Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanı Erdem Zekeriya 
İskenderoğlu ve Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi mehter 
takımı katıldı.
“VASS: KANUNİ ÇOK BÜYÜK 
KOMUTANDI”
Zigetvar Belediye Başkanı Peter 
Vass törende yaptığı 
konuşmada, 25 yıldır kardeş 
şehir bağlarının olduğu Trabzon 
Büyükşehir Belediyesine 
programa katılımı dolayısıyla 
teşekkür ederken, mehter 

takımının marşlarını dinlemekten 
büyük zevk aldığını söyledi. 
Kanuni Sultan Süleyman'ın 
dünyanın en büyük on strateji 
komutanı arasında bulunduğunu 
belirten Vass, “Macar 
Komutanımız Miklós Zrinyi'nin 
kahramanca ölümünün 
üzerinden 457 yıl geçti. Kanının 
son damlasına kadar kalesini 
korudu ve askerleri ile 
kahramanca hayatını kaybetti. 
Kendisine minnettar 
olduğumuzu söylemek isteriz. 
Yine Osmanlı Devleti'nin 
padişahı Kanuni Sultan 
Süleyman'ın Zigetvar kalesinin 
kuşatması sırasında vefatının 
çok büyük bir kayıp olduğunu 
söyleyebiliriz. Kanuni Sultan 
Süleyman, dünyanın en büyük 
on strateji komutanı arasında 
bulunmaktadır ve dünyayı 
fethetmek için sefere çıkmıştır. O 
zamanlarda yaşlılık sebebiyle 
vefat etmeseydi ve seferlerine 
devam edebilseydi nerede 
duracaktı ve devlet sınırlarını 
nasıl düzenleyecekti tahmin 
etmek mümkün değildir. Tabi 
tarihte 'Bu olsaydı neler olacaktı' 
diye bir şey söylemek 
anlamsızdır. Tarihte sadece 
olayların nasıl olduğuna ve onun 
sonucunda neler yaşandığına 
bakılır. Bu sebeple şehrimizde 
hayatını kaybeden Kanuni 
Sultan Süleyman'ı da saygıyla 
anıyoruz” dedi.
“BAYINDIR: DOSTLUK 
ANTLAŞMASININ 100. YILI”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Meclis Üyesi Mustafa Bayındır 
ise Türkiye-Macaristan 
arasındaki üst düzey ilişkilerin 

yıllar boyu devam ettiğini 
belirterek, “Türkiye-Macaristan 
Dostluk Antlaşmasının 100'üncü 
yıl dönümünü yaşamaktayız ve 
bu çerçevede 2024 senesi hem 
Türkiye'de hem de 
Macaristan'da karşılıklı 'Kültür 
Yılı' olarak ilan edilmiştir. İki ülke 
arasındaki iş birliğinin gittikçe 
artan bir ivme çerçevesinde 
olmasını temenni ediyorum. 
Ayrıca Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi olarak 25 yıldır 
kardeş şehir olarak 
diyaloglarımızı sürdürdüğümüz 
Zigetvar Belediyesine anma 
töreninden dolayı teşekkür 
ederiz. Dost ve kardeş ülke 
Macaristan'da, kardeş şehrimiz 
Zigetvar kentinde olmaktan 
büyük memnuniyet duyuyoruz. 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
geçtiğimiz aylarda hizmete 
açtığımız Ganita'da 
oluşturduğumuz Türk-Macar 
Dostluk Anıtı, bu kardeşliğin 
bizim için ne kadar önemli 
olduğunu da ortaya koymaktadır. 
İki belediyemiz arasındaki güçlü 
bağların daha da artmasını 
temenni ediyor, bu duygularla 
Zigetvar kentinde 1566 yılında 
hayatını kaybeden Kanuni 
Sultan Süleyman ve Macar 
komutan Miklos Zrinyi'yi saygıyla 
anıyorum” ifadelerini kullandı.
“KAHRAMANLIK MARŞLARI 
OKUNDU”
Macaristan'ın Zigetvar 
kentindeki Türk-Macar Dostluk 
Parkı'nda düzenlenen anma 
töreni, Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi mehter takımının 
kahramanlık marşlarını okuması 
ile sona erdi.
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İYİ PARTİ'DEN YEREL SEÇİM
KARARI: 81 İLDE KENDİ

ADAYLARINI ÇIKARACAKLAR
İYİ Parti Sözcüsü Kürşad Zorlu, partisinin yerel seçim kararını açıkladı.
Kürşad Zorlu, "Yerel seçimlerde İYİ Parti 81 ilde kendi adaylarıyla girecek" dedi.

İ
Yİ Parti Sözcüsü Kürşad 
Zorlu, partisinin Genel İdare 
Kurulu (GİK) toplantısının 

ardından açıklamalarda 
bulundu. Zorlu, ekonomi 
üzerinden hükümete eleştirilerde 
bulunarak, "Yaklaşık 7 milyon 
emeklimiz 7 bin 500 TL alırken; 
3 milyon dul ve yetim 5 bin 
liranın biraz üzerinde maaş 
alıyor. Buna ek olarak 
milyonlarca engelli yurttaşımız 
ise 3 bin TL'nin atında maaş 
almaya devam ediyor. Diğer 
yandan emekli maaşlarının 
düzenlenmesi konusunda 
hükumetin bir çalışma yaptığını 
kamuoyu ile paylaşan siyasi 
iktidar mensupları ne yazık ki 
her zaman olduğu gibi bu 
çalışmayı da uzattıkça uzatıyor. 
Konu yandaş ekonomisi 
olduğunda ışık hızıyla hareket 
eden siyasi iktidar, maalesef 
emekli maaşlarının erimesine 
göz yummaya devam ediyor" 
diye konuştu. 
“BAŞKANLIK DİVANIMIZ 
YETKİLENDİRİLMİŞTİR”

Partisinin yerel seçim stratejisi 
ile ilgili değerlendirmeler yapmak 
üzere Genel İdare Kurulu'nu 
topladıklarını dile getiren Zorlu, 
"Buna göre; 31 Mart 2024 
tarihinde gerçekleşecek yerel 
seçimlerde, 81 il ve ilçede 
partimizin kendi adaylarının, 
teşkilatlarımızın görüşlerinin 
yanı sıra, her seçim çevresinde 
aday adaylarımıza yönelik halkın 
eğilim ve tercihlerinin dikkate 
alınarak tespit edilmesine karar 
verilmiş olup, sürecin 
yönetiminde parti başkanlık 
divanımız yetkilendirilmiştir. Bu 
kararın, ülkemize, partimize, 
yeniden ayağa kaldırmak 
istediğimiz Türk siyasetine 
hayırlar getirmesini temenni 
ediyorum" ifadelerini kullandı. 
“MANSUR YAVAŞ VE EKREM 
İMAMOĞLU 
DESTEKLENECEK Mİ?”
İYİ Parti Sözcüsü Kürşad Zorlu, 
partinin yerel seçimlere dair son 
kararını duyurdu.  Zorlu, "31 
Mart 2024 tarihinde 
gerçekleşecek yerel seçimlerde 

81 il ve ilçelerinde partimizin 
kendi adaylarımızın, 
teşkilatlarımızın kendi görüşleri 
yanı sıra aday adaylarımıza 
yönelik halkın eğilim ve 
tercihlerine dönük 
belirlenmesine karar verilmiştir" 
dedi. İYİ Parti Sözcüsü, "Mansur 
Yavaş ve Ekrem İmamoğlu 
desteklenecek mi?" sorusuna, 
"Bahsettiğiniz tüm kişi ve 
tartışmalardan azade bir şekilde 
metni okuduğumuzda her şey 
çok net. İnşallah İYİ Parti yerel 
seçimlerin parlayan yıldızı 
olacak" cevabını verdi. Zorlu 
ayrıca, bazı isimlerin itirazı 
olduğunu ama karara yüksek 
ölçüde destek verildiğini ifade 
etti.
"BU KISKAÇ SİYASETİ SON 
BULACAK"
Zorlu, CHP ile ittifak konusunda 
yöneltilen soru üzerine "Bu 
sorular, aslında Türk siyasetinin 
ne kadar zorlu bir süreçten 
geçtiğinin göstergesi. Biz, bu 
ittifaklar mekanizmasıyla Türk 
milletinin bir kıskaç siyasetine 
alınmasına karşıyız. Biz bu 
yolculuğu Türk milletinin 
desteğiyle yapacağımıza 
inanıyoruz. Şu anda 
odaklandığımız şey, kendi 
adaylarımızı belirleyerek 
milletimizin karşısına 
çıkabilmektir. Milletimizin İYİ 
Parti'ye destek vererek, bu 
desteğini artırdığı ölçüde de 
göreceksiniz ki bu kıskaç 
siyaseti son bulacak ve Türk 
milleti yeni bir yolculuğa 
çıkacaktır" cevabını verdi.

G
azi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün Trabzon'a ilk 
gelişini kutlamak üzere 

15 Temmuz Şehitleri ve 
Hürriyet Parkı'nda çelenk 
sunma töreni düzenlendi. 
Törene; Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, askeri ve mülki 
erkân ile çok sayıda vatandaş 
katıldı. Vali Yıldırım ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Zorluoğlu'nun Atatürk Anıtı'na 
çelenk sunmasının ardından 
İstiklal Marşı okunarak Türk 
bayrağı göndere çekildi.
“SAYGIYLA YÂD EDİYORUM”
Törende yaptığı konuşmada 
“Bugün Kurtuluş Savaşımızın 
Lideri ve Kahramanı, 
Cumhuriyetimizin kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
Trabzon'u ilk teşriflerinin 
99'uncu yıl dönümü. Bu 
vesileyle Samsun'dan başlayan 
milli mücadelemizi zaferle 
taçlandıran Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah 
arkadaşlarını saygıyla yâd 
ediyorum” diyerek sözlerine 
başlayan Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, şu ifadeleri kullandı; 
“Kadını-erkeği, genci-yaşlısıyla 
milli mücadelemizin tüm gizli 
kahramanlarını hürmetle, 
şükranla anıyorum. Milletimizin 
birliğinin ülkemizin 
bütünlüğünün korunması, 
bayrağımızın gönderde gururla 
dalgalanması için istiklalimiz ve 
istikbalimiz uğrunda canlarını 
ortaya koyan tüm şehitlerimize 
Allah'tan rahmet diliyoruz.”
“3 KEZ ZİYARET ETTİĞİ 
ENDER ŞEHİRLERDEN 
BİRİSİYİZ”
“Fatih'in fethettiği, Yavuz'un 
yönettiği ve Kanuni'nin doğup 
büyüdüğü bu kadim şehir, bu 
cihan padişahlarının Trabzon'la 
olan bağlarıyla nasıl gurur 
duyuyorsa, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün 3 kez ziyaret 
ettiği ender şehirlerden birisi 
olmanın da haklı şerefini 
üzerinde taşımaktadır. 
Trabzonlu eğitimci ve siyasetçi 
Mustafa Reşit Tarakçıoğlu, 99 
yıl önce bugün Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün şehrimizi 
teşrifi öncesi şehirdeki ortak 
duyguyu şöyle tarif etmiş: 

Büyük Türk kurtarıcısının 
gelmekte oldukları haberleri 
işitilir işitilmez, şehir büyük bir 
sevinç heyecanı içinde 
çalkalanmaya başlamıştı. 
Çünkü Trabzon halkı büyük 
kahramanı ilk kez görmüş 
olacaktı. İstiklal mücadelesinin 
daha ilk gününden itibaren 
onun yüksek fikirlerine gönül 
bağlamış ve büyük emir ve 
kumandanlarına mallarını, 
canlarını vermekte asla 
tereddüt etmemiş olan analar, 
babalar onu görmek için 
tehalük gösteriyorlardı…”
“TRABZONLULARLA İLGİLİ 
SÖZLERİ GURUR 
KAYNAĞIMIZ”
“Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
de bu büyük sevgi ve bağlılığı 
karşılıksız bırakmamış ve 
Trabzonlulara, bizim için bir 
gurur kaynağı olan şu sözlerle 
hitap etmiştir: 'Trabzon halkının 
tamamını birlik ve beraberlik 
içinde gördüm. Bu ne coşkun 
duygulanma, bu ne sevecenlik, 
bu ne yüksek soyluluktur. 
Bugüne kadar yaşadığım hiçbir 
şeyin bu kıymetli memleket ve 
yüce halkından bugün 
gördüğüm ilgi kadar beni 
etkilememiş olduğunu görmüş 
ve anlamış bulunuyorum. Beş 
sene önce ilk kez Samsun'a 
ayak bastığım zaman bana 
kalp gücü veren 
vatandaşlarımın ilk sırasında 
Trabzonluların bulunduğunu 
asla unutmayacağım.'
“DENİZE ULAŞAN BİR 
CADDE AÇINIZ” TALİMATI 
VERDİ
“Gazi'nin ilk Trabzon 
ziyaretinden ilginç bir anekdotu 

da aktarmak isterim. Programı 
kapsamında belediye 
meydanını gezdiği bir esnada, 
o zamanki Şems Oteli ile 
Suluhan arasında durarak, 
'buradan denize ulaşan bir 
cadde açınız' talimatını vermesi 
üzerine, belediye yetkilileri 
süratle hazırlık yapmış ve aynı 
gün bugünkü Gazipaşa 
Caddesi'nin temeli de Mustafa 
Kemal Atatürk'ün teşrifleriyle  
gerçekleştirilmiştir.”
“CUMHURİYETİMİZİ DAHA 
İLERİYE TAŞIMAK İÇİN 
ÖZVERİYLE ÇALIŞIYORUZ”
“2023 yılı, Türkiye 
Cumhuriyeti'nin kuruluşunun 
100. yılı olması vesilesiyle 
hepimiz için büyük önem 
taşımaktadır.  Cumhuriyetimizi 
bugün bulunduğu noktadan 
daha ileriye taşımak adına 
özveriyle çalışmaktayız. Bu 
süreçte en güçlü desteğimiz, 
referansımız ve çıkış noktamız 
Türkiye Cumhuriyeti'nin bugün 
gelmiş olduğu gelişmişlik 
seviyesidir. Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi olarak bizler de 
Türkiye Yüzyılı'na güçlü bir giriş 
yapmak, kadim şehrimizi her 
alanda geliştirmek, 
kalkındırmak ve Atatürk'ün en 
büyük hedefi olan muasır 
medeniyet seviyesinin üstüne 
çıkarmak için yoğun bir gayret 
içerisindeyiz. Bu duygularla, 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
şehrimizi üç kez teşriflerinden 
duyduğumuz büyük 
memnuniyet ve mutluluğu 
tekrar ifade ediyor, Trabzon'un 
bu gurur gününde hepinizi 
sevgi ve saygıyla 
selamlıyorum.”

ATATÜRK'ÜN TRABZON'U İLK
TEŞRİFİ TÖRENLE KUTLANDI
Cumhuriyetin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün Trabzon'u ilk teşrifinin 99'uncu yıl
dönümü dolayısıyla çelenk sunma töreni düzenlendi. Törende konuşan Trabzon Büyükşehir
Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, “Kurtuluş Savaşımızın Lideri ve Kahramanı, Cumhuriyetimizin
kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşlarını saygıyla yâd ediyorum” dedi.

TONYA iLÇESiNE YENi KAYMAKAM ATANDI
Büyükliman Bölgesi İlçelerinden Tonya İlçesine Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın
son kaymakamlar kararnamesi ile yeni kaymakam ataması yapıldı.

T
onya Kaymakamlığına 
Bakanlık Makamının 
20.11.2020 tarihli atama 

Onayı ile Kaymakam Vekili 
olarak atanan ve 01.12.2020 
tarihinde görevine başlayarak 
yaklaşın 2,5 yıl görev yapan 
Tonya Kaymakamı Muhammet 
İkis'in Bingöl İli Kiğı İlçesi 

Kaymakamlığına atanması 
sonucunda boşalan 
kaymakamlık makamına 108. 
Dönem kaymakamlık kursunu 
başarıyla tamamlayan Adem 
Eser atandı.
KAYMAKAM ADEM ESER 
KİMDİR? 
1991 Tortum/Erzurum 
doğumludur. İlk, orta ve lise 
öğrenimini Erzurum'da 
tamamlamıştır. Üniversite 
tahsilini 2009-2014 yılları 
arasında Denizli Pamukkale 
Üniversitesi, İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi, Siyaset Bilimi 
ve Kamu Yönetimi Bölümünde 
Onur Öğrencisi olarak almıştır. 
İkinci üniversite kapsamında 
Anadolu Üniversitesi Açık 
Öğretim Fakültesi Adalet Bölümü 

mezunudur. WAT ve ERASMUS 
programları kapsamında 
Amerika ve Romanya'da 
bulunmuştur. 2016-2020 yılları 
arasında İstanbul Pendik 
Uygulama Grup Müdürlüğünde 
gelir uzmanı olarak görev 
yapmıştır. 2020 yılı Haziran 
ayında Şanlıurfa Kaymakam 
Adayı olarak kaymakamlık 
mesleğine başlamıştır. İl merkez 
stajının ardından mülkiye 
müfettişleri refakatinde stajlarını 
Burdur ve Yozgat'ta, Kaymakam 
Refikliklerini ise Gürsu/Bursa ve 
Amasra/Bartın'da tamamlamıştır. 
15 Eylül 2023 tarihli 
Cumhurbaşkanlığı Kaymakamlar 
kararnamesi sonrası Trabzon İli 
Tonya İlçe Kaymakamı olarak 
atanmıştır. 

BÜYÜKŞEHİR'DEN “BİSİKLETİNİ AL GEL” ÇAĞRISI
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, 16-22 Eylül tarihleri arasında kutlanan 'Avrupa Hareketlilik Haftası' kapsamında
'bisiklet turu' düzenleyecek. 17 Eylül Pazar günü saat 10.00'da “Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım Yöntemleri İle
Şehrini Keşfet Gelecek Enerjini Koru” sloganıyla gerçekleştirilecek bisiklet turuna isteyen herkes katılabilecek.

Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi, her yıl düzenli 
olarak 16-22 Eylül tarihleri 

arasında dünyanın çeşitli 
kentlerinde kutlanan Avrupa 
Hareketlilik Haftası kapsamında 
bir dizi etkinliğe imza atıyor. 
Karbon emisyonunun azaltılması 
ve hava kalitesinin artırılması 
amacıyla çevre dostu ulaşım 

yöntemlerinden bisiklet sürmeyi 
ve yürüyüş yapmayı teşvik 
etmeyi amaçlayan Büyükşehir, 
17 Eylül Pazar günü saat 
10.00'da bisiklet turu düzenliyor.
“BAŞLANGIÇ NOKTASINA 
TRANSFER SAĞLANACAK”
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesinden konuyla ilgili 
yapılan açıklamada, “'Avrupa 

Hareketlilik Haftası kapsamında 
3 Nolu Erdoğdu Mahallesi 
Kanuni Bulvarı Sağlıkçılar 
Parkı'nda başlayacak bisiklet 
turu, Ganita etkinlik alanında 
sona erecektir. Dileyen herkes 
için Büyükşehir Belediyesinin 
Moloz mevkiindeki ulaşım 
yerleşkesinden bisiklet turu 
başlangıç noktasına transfer 
sağlanacaktır. Kask takmanın 
zorunlu olduğu bisiklet turu 
sonunda yapılacak çekilişle 
katılımcılara 10 adet bisiklet ve 
sürpriz hediyeler verilecektir. 
Alanda ayrıca mini tenis, mini 
voleybol, masa tenisi, dart, 
okçuluk, ahşap oyunları ve 
zumba etkinlikleri yapılacaktır. 
Çevre dostu ulaşım anlayışla 
düzenlediğimiz bisiklet turumuza 
tüm hemşehrilerimiz davetlidir” 
ifadeleri kullanıldı.
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Süper Lig'in 5. haftasında Beşiktaş'ı konuk eden Trabzonspor, taraftarı önünde şov yaptı. Nenad Bjelica yönetimindeki
Bordo Mavililer; Onuachu, Bakasetas ve Visca'nın golleriyle sahadan 3-0 galip ayrıldı ve iki maçlık seri yakalayarak
zirve yarışına yeniden ortak oldu. Şenol Güneş'li Beşiktaş ise bu sezonki ilk mağlubiyetini Akyazı'da aldı.

SÜPER KUPA MAÇINDA VAKFIKEBÝR VE YOMRA KARÞILAÞACAK
2023-2024 Türkiye Masterler ve Veteranlar Futbol Ligi hafta sonu Pazar günü oynanacak Vakfıkebir-Yomra süper kupa maçıyla başlıyor.

2023-2024 Futbol sezonu Kulüp 
Başkanları toplantısı 
Trabzon'un Of ilçesinde yapıldı. 
Of İlçesi ilçe Spor Müdürlüğü 
Gençlik Merkezinde yapılan 
toplantıya TMBFF Merkezi 
Hakem Kurulu Üyeleri, Kulüp 
Başkanları ve Yönetim Kurulu 
iştirak etiler. 2023-2024 Futbol 
Sezonu tüm camiamıza hayırlı 
olsun açıklamasında bulunuldu. 
Yapılan toplantıda ligin süper 
kupa maçıyla başlayacağı 

kararı alındığı duyuruldu. Süper 
Kupa maçı Vakfıkebir 
Veteranlar ile Yomra Veteranlar 
takımları arasında hafta sonu 
Trabzon da 24 Eylül 2023 
tarihinde oynanacak. 
“SÜPER KUPA MAÇINDA 
VAKFIKEBİR VE YOMRA 
KARŞILAŞACAK”
Vakfıkebir Veteranlar Takımı lig 
şampiyonluğunun ardından 
Karadeniz Bölge Şampiyonu 
olmuştu. Ayrıca Vakfıkebir 

Türkiye şampiyonasına 
katılarak Türkiye üçüncüsü 
olma başarısı göstermişti. 
Yomra Veteranlar takımı ise lig 
şampiyonlarının katılmadığı ve 
ligi 2, 3 ve dördüncü sırada 
bitiren takımların yer aldığı play-
off müsabakaları sonucunda 
şampiyon olmuştu. Lig ve Bölge 
Şampiyonu Vakfıkebir ile pleyof 
şampiyonu Yomra Veteranlar 
Süper kupa müsabakasında 
karşı karşıya gelecekler. 

M
illi ara sona erdi ve 
Süper Lig müthiş 
temposuyla geri 

döndü... 5. haftanın en kritik 
maçında Trabzonspor ile 
Beşiktaş kozlarını paylaştı. 
Papara Park'ta oynanan ve 
Volkan Bayarslan'ın yönettiği 90 
dakikada gülen taraf ev sahibi 
oldu. Bu sezon transferde 
sonradan açılan; Pepe, 

Onuachu ve Mendy gibi 
takviyelerle yarıştaki iddiasını 
gösteren Karadeniz devi rüzgarı 
arkasına alarak 3 puanı 
hanesine yazdırdı.
“3 PUAN 3 GOLLE GELDİ”
Paul Onuachu, Anastasios 
Bakasetas ve Edin Visca'nın 
golleriyle sahadan 3-0 galip 
ayrılan Karadeniz devi, iki maçlık 
seri yakaladı ve 9 puanla 4. 

sıraya yerleşti.
“BJELICA ŞANSSIZLIĞINI 
KIRDI”
Trabzonspor'un başına geçen 
sezonun bitiminde gelen teknik 
direktör Nenad Bjelica, Bordo 
Mavili takımdaki ilk büyük maç 
zaferini yaşadı. Geçen sezon 
sonunda Fenerbahçe'ye 
deplasmanda 3-1, bu sezon 
Galatasaray'a deplasmanda 2-0 

mağlup olan Hırvat teknik adam, 
Beşiktaş galibiyetiyle 
şanssızlığını kırdı.
“9 AY SONRA GELEN DERBİ 
ZAFERİ!”
9 aydır derbi maçı kazanamayan 
Trabzonspor, sahasında 
Beşiktaş'ı mağlup ederek 
şeytanın bacağını kırdı. Son 
olarak geçen sezonun 15. 
haftasında oynanan maçta 

Fenerbahçe'yi mağlup eden 
Bordo Mavililer, sonrasında 
oynadığı 4 derbi maçında da 
galip gelememişti. Karadeniz 
temsilcisi, İstanbul ekibi 
karşısında oynadığı üstün 
oyunuyla hanesine 3 puanı 
yazdırdı. Fırtına, ayrıca 
Beşiktaş'a karşı 5 maçlık 
yenilmezlik serisini de 6'ya 
çıkardı.

“BEŞİKTAŞ'IN NAMAĞLUP 
SERİSİ SONA ERDİ”
Fatih Karagümrük'ü 1-0, 
Sivasspor'u 2-0 geçen Beşiktaş, 
Pendikspor'la 1-1 berabere 
kalmıştı. 5. haftada Trabzonspor 
karşısında beklemediği bir 
mağlubiyet alan Şenol Güneş'in 
ekibi, bu sezon ilk kez kaybetti. 
Siyah Beyazlılar, 7 puanla 9. 
basamakta 5. haftayı tamamladı.
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